
STARI VRH

Novi direktor smučišča
priljubljeni Ivan Tavčar
Vršilec dolžnosti direktorja
smučišča Stari vrh bo vsaj
do konca sezone domačin
Janez Pelipenko, javnosti
bolj znan kot igralec, ki
najraje upodablja pisatelja
Ivana Tavčarja. Nekdanji
direktor Pavle Logar
menjave ne komentira.

/ Primož Knez

Zapreval. Tik pred začetkom zimske
smučarske sezone je smučišče Stari
vrh spet v nezavidljivem položaju.
Direktorju Pavlu Logarju je mandat
potekel prejšnjo nedeljo, telefonska
številka smučišča, objavljena na
njihovi spletni strani, ne deluje,
predpi'odajo vozovnic napovedujejo
šele za 30. november, medtem ko
druga gorenjska smučišča vozovnice
prodajajo že od sredine oktobi'a.

Na nedavni skupščini podjetja je
po naših podatkih Logar želel pod-
poro prav vseh lastnikov, se pravi
obeh občin in malih delničarjev. Ker
te podpore ni bilo, o tem, da bi Lo-
gar še naprej vodil smučišče, sploh
niso glasovali. »Ničesar ne komenti-
ram, gre za osebne razloge,« je za
Dnevnik dejal Logar. Včeraj zvečer
se je sestal nadzorni svet in za vršil-
ca dolžnosti direktorja imenoval do-
mačina iz Javorij, diplomiranega
ekonomista Janeza Pelipenka, ki ga
širša javnost morda bolj pozna kot
tistega Poljanca, ki na raznih prire-
ditvah, sploh pa na porokah v dvor-
cu na Visokem, igra znanega pisa-
telja Ivana Tavčarja. »Res, voda nam
teče že v grlo in prihodnji teden bo
treba hitro in veliko delati. S Starim
vrhom živim že vse življenje in ni
mi vseeno, kaj se dogaja s smučiš-
čem. Ponudili so mi vodenje in ko
sem videl, da imam podporo župa-
nov obeh občin, ki sta največji las-
tnici podjetja, kot tudi manjših last-
nikov, mi je to dalo korajžo, da izziv
sprejmem. Seveda bomo letos na
Starem vrhu smučali. Prihodnji te-
den se bomo lotili oglaševanja, do-
govorov z dobavitelji in prodaje
kart, nato preverili tehnično stanje
naprav in stanje glede zaposlenih.
Cene vozovnic bodo ostale enake
lanskim, prihodnji konec tedna jih
bomo začeli prodajati na loškem

ztmskošportnem sejmu, nato pa tu-
di na drugih običajnih mestih,« je
napovedal Pelipenko.

Lastnici dve občini
Največja lastnica smučišča je obči-
na Gorenja vas - Poljane, druga pa
občina Škofja Loka, skupaj imata
77-odstotni delež, a čeprav je Peli-
penko dejal, da sta se oba župana
zelo aktivno vključila v reševanje
zdaj že skoraj vsakoletne zagate
Starega vrha, prav veliko o prihod-
nosti smučišča nista želela poveda-
ti. »Res se mudi, imeli smo veliko
sestankov, upam, da bo predlog o
vršilcu dolžnosti, ki je usklajen, po-
tijen,« je še pred sejo nadzornega
sveta dejal Milan Čadež, župan ob-
čine Gorenja vas - Poljane, njegov
škofjeloški kolega Miha Ješe pa, da
je potrdil, da je letos morda še do-
bro, da sredi novembra še prav nič
ne kaže na zimo. »Žal na smučišču
ni bilo potrebne enotnosti. Tudi
manjši lastniki bi se morali bolj us-
kladiti,« je dejal Ješe. Zakaj sezono
na Starem vrhu rešujejo zadnji hip
in ne prej, pa Ješe ne ve.

Naj samo spomnimo, da je eden
od članov nadzornega sveta in nek-
danji direktor smučišča Matej Dem-
šar že lani opozarjal na domnevno
sporno poslovanje Pavla Logarja, ki
naj bi posloval precej po domače, a
Demšarjevega poročila niti na skup-
ščini niti na sejah občinskih svetov
sploh niso obravnavali. Lanska sezo-
na je bila za Stari vrh sicer katastro-
falna. Če so še v sezoni prej našteli
61.800 smučarjev, so jih v lanski
imeli le 16.700. Podjetje že vse od iz-
gradnje šestsedežnice pestijo mili-
jonski dolgovi do banke Hypo. Skup-
na izguba podjetja STC Stari vi'h je
dosegla poldrugi milijon evrov, lan-
sko poslovno leto so res zaključili le
z minimalno izgubo, a je to posledi-
ca izjemno dobre pretekle sezone,
kar pa se letos vsekakor ne bo pono-

Janeza Pelipenka na Loškem poznajo

kot Ivana Tavčarja, na Starem vrhu pa
bo imel ogromno dela, saj se smučišče
koplje v dolgovih, lanska sezona je
bila katastrofalna, letošnjo začenjajo z
zamudo.
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vilo. Skupni prihodki v sezoni
2012/2013 so namreč znašali 812.000
evrov, v zadnji sezoni pa le 279.000
evrov. Novega vršilca dolžnosti di-
rektorja torej čaka ogromno dela.

Molk predsednika
nadzornega sveta
Zanimivo je, da predsednik nadzor-
nega sveta Aleš Habjan, ki je tam
kot predstavnik občine Škofja Loka,
na vprašanja Dnevnika ne odgovar-
ja, češ da smo o smučišču »grdo pi-
sali«, ko smo opozarjali na slabo fi-
nančno stanje in domnevne nepra-
vilnosti. Tako tudi ni želel pojasniti,
v kakšnem stanju je smučišče tre-
nutno in kaj čaka novo vodstvo v
prihodnjih dneh. V nadzornem sve-
tu sta sicer še dva predstavnika ob-
čine Gorenja vas - Poljane (ki sta se
prav letos poleti sicer zamenjala),
predstavnik Smučarskega kluba Al-
petour in Matej Demšar kot tretji
največji lastnik smučišča. x

SDS obvladuje Stari vrh
Smučišče Stari vrh sicer politično ob-
vladuje Slovenska demokratska
stranka - SDS. Župan največjega las-
tnika, se pravi občine Gorenja vas -

Poljane Milan Čadež, je član SDS.
Predsednik nadzornega sveta Aleš
Habjan je škofjeloški občinski svetnik

z liste SDS, član nadzornega sveta

Roman Demšarje nekdanji občinski
svetnik SDS v občini Gorenja vas - Po-
ljane, občinski svetnik te občine z lis-
te SDS je tudi član nadzornega sveta
Ciril Alič. Janez Pelipenko je sicer tu-
di občinski svetnik v občini Gorenja
vas - Poljane, izvoljen pa je bil na lis-
ti SLS.N
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